
 

Verzoek bij het agendapunt ‘Vaststeling agenda’ 
 

 
 
Nu nog geen besluit over ‘Cultuurhuis Texel’  
Er is nog te weinig inzicht in de gevolgen van de corona-crisis 

 

Toelichting 

In het voorstel van het college van 18 februari 2020 staat het volgende: 

‘Het college vraagt de raad om de keuze voor de uitgebreide variant Cultuurhuis Texel te heroverwegen en 

het college opdracht te geven een beperktere variant uit te werken in verband met de financiële 

Consequenties.’ 

De zorg van het college voor de financiën was er dus al voordat het coronavirus de wereld veranderde. 

En na de coronacrisis volgt de onvermijdelijke economische crisis.  

We weten nu nog niet precies wat de schade zal zijn, maar dat er forse (financiële-) consequenties zullen 

zijn is zeker. 

 

We vinden het daardoor niet verstandig om nu een besluit te nemen over het Cultuurhuis, in welke variant 

dan ook. De financiële zorg die het college al voor de crisis had bij het Cultuurhuis, zal nog vele mate groter 

worden. 

Vandaar dit verzoek aan de collega-raadsleden: 
 

Het voorstel ‘Cultuurhuis Texel’ nu van de raadsagenda af te halen en het college te vragen om op een later 

moment, als het stof is neergedaald en de (financiële-) gevolgen van de corona-crisis inzichtelijk zijn, bij de 

gemeenteraad teug te komen met een voorstel over de toekomstbestendige huisvesting voor Artex, 

Young4Ever en de Bibliotheek Texel (KopGroep Bibliotheken), passend bij de financiële situatie die er dan is. 

 

 


